
 
 
 
 
Styrelsemöte Gefle Segelsällskap 2022 02 02 

Annexet GSS och Zoom 
Närvarande: Carl-Magnus, Bo, Fredrik, Maud, Patrik 
Zoom: Mats, Linda   
 
§139 Mötets öppnande 
Carl-Magnus förklarade mötet för öppnat. 

 
§140 Godkännande av dagordning 
Mötet valde att godkänna dagordningen. 

 
§141 Sekreterare för mötet 
Fredrik valdes till sekreterare för mötet. 

 
§142 Föregående protokoll 
Föregående protokoll gicks igenom. 

 
§143 Ordförande har ordet 
Carl-Magnus informerade att No Emission Race har blivit sanktionerat av Seglarförbundet. Det 
ger mycket mer uppmärksamhet, både nationellt och internationellt. 

 
GSS har ökat antalet medlemmar under 2021 och har nu 661 st.  

 
§144 Segling 
Patrik har gjort ett seglingsprogram för 2022 och skickat detta till styrelsen. Patrik har även 
förtydligat reglerna kring Torsdagsseglingarna. 
 
Sjösättning 2022 är planerat till den 7/5. 
De tidigaste seglingarna börjar redan den 14/5 med ett CB66 race och därefter Vårrace den 21/5. 
       
§145 Årsmöte och GSS Aktuellt 
Årsmötet sker på Silvanum och via Zoom den 23/2 kl 19.00. 
Den planerade dagordningen för årsmötet gicks igenom. 



Carl-Magnus lämnade förslag på att utnämna Bengt-Olof Agell till hedersmedlem. Styrelsen biföll 
förslaget.  
 
Till GSS Aktuellt skall adderas att vi kommer ha 5 seglarskolor under sommaren. Bo skickar 
underlag kring detta till Linda.  
               
§146 Matrikel 
Vi behöver avlasta Linda, det kommer vi att göra genom att låta tryckeriet sätta tryckorginalet. 
Det medför en ökad kostnad och därför behöver vi hitta fler sponsorer. 
Deadline för att bli sponsor och hinna få med sin reklam är den 24/3. 
 
§147 Senarelägga renoveringsstart av Servivehuset 
Vi kommer inte hinna med att ställa i ordning Servicehuset innan säsongen börjar. Det är svårt 
för oss att hitta medlemmar som kan hjälpa till att framförallt riva den befintliga inredningen. Vi 
skall därför ta in offert på renoveringen med förutsättning att det är klart, kontrollerat och 
godkänt före sommaren. 
 
§148 Budget 
Bo berättade i korthet om budgetförslaget 2022. Förslaget justerades utefter nya förutsättningar 
Det är också tydligt att seglarskolorna måste gå minst +/-0, vi kan inte fortsätta driva dem med 
förlust. Det innebär att avgifterna måste ökas. 
 
§149 Övriga frågor 
Ribbåten är beställd, kostnad 40kkr. Levereras senast mitten på april för testkörning. 
 
Frågan har ställts att hyra ut gamla startpaviljongen till Kerstin Grundén. Hon har skickat in ett 
prisförslag. Vi skickar tillbaks ett motförslag om 1000kr/mån. 
 
§150 Mötets avslutande 
Carl-Magnus förklarade att nästa möte är årsmötet och därefter avslutade han mötet. 

 
 

…………………………  ……………………….. 
Carl-Magnus Sångeclint  Fredrik Lård 
Ordförande   Sekreterare 


